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Protokoll från extra föreningsmöte 2019-12-18

Närvarande: se närvarolista 1.1-13, 275 stycken namnunderskrifter

§ 1 Mötet öppnas

Vägloreningens ordftirande Sture Valund öppnar det extra ftireningsmötet och hälsar
de 275 mötesdeltagarna välkomna. Dagordningen godkänns, bilaga2

§ 2 Mötet behörigt utlyst

Mötet beslutar att det extra årsmötet är behörigt utlyst.

§ 3 Val av ordförande för mötet

Sture Valund väljs till ordftirande ftjr mötet.

§ 4 Val av sekreterare för mötet

Göran Eriksson väljs till sekreterare för mötet.

§ 5 Val av två justeringsmän och rösträknare

Mikael Linddn och Mattias Listenius väljs till justeringsmän och röstriiknare.

§ 6 lnformation om stadsbyggnadskontorets förstag

Stadsbyggnadskontoret fijreslår ftilj ande :

Förslag l. Kommunen tar inte över huvudmannaskapet ftir allmiinna platser
i vägftireningarnas verksamhetsområden.

Förslag 2. Kommunen ska inte vara anläggningsägare för vägbelysningen.
Kommunen tänker tvångsförrätta vägforeningarna att ta över
vägbelysningen.

Förslag 3. Kommunala bidrags ges inte, varken i form av pengar eller tjiinster till
vägforeningarna.

§ 7 Information om samarbete med de tio största vägföreningarna

Sture Valund informerar om att de tio största vägftireningarna har skickat in en
gemensam skrivelse till kommunen och kommenterat forslagen, bilaga 3.

§ 8 Debatt om de tre förslagen

Många kritiska frågor och kommentarer framftirs på de {tirslag som
Stadsbvssnadskontoret har last fram håde när rlct oäller cL^rool arz nrÄanmrå,.r^- ^^L
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Karin Jonsson, centerpartist, kommunalråd och ordförande i tekniska niimnden
redogör lor ftjrutsättningarna ftir skötsel och underhåll av olika vägar i Sverige, det vill
säga för statliga vdgar, kommunala vägar och enskildavägar.l Åby och Jursla har vi
byggnadsplaner och det innebär att vi i Åby och Jursla har enskilda vägar med
undantag for Stationsgärdet där det är detaljplan. Karin Jonsson informerar om att det
ännu inte finns ett politiskt beslut utan att det är ett förslag från tjiinstemän i
stadsby ggnadskontoret.

Det ställs frågor till Karin Jonsson om att ansvarsfrågan om gatubelysningen måste
utredas innan något beslut tas om ett eventuellt övertagande.

En springande punkt är att huvudmannaskapet tir en demokratifråga. Är det rimligt att
vi i ytterområdena ska äga och ansvara ftir gatubelysningen när kommunen äger och
sköter belysningen i Nonköpings innerstad.

Vi anser som vägIörening att eventuellt kommunalt övertagande går att göra enklare.

§ 9 Beslut ifråga

Mötet beslutar:

Nej till alla tre ftirslagen.

Styrelsen får fullmakt av vägföreningens medlemmar att överklaga kommunens beslut
om kommunen genomför stadsby g gnadskontorets förslag lor vägfloreningarna.

§ 10 Övriga frågor

Inga övriga frågor.

§ 11 Avslutning

Sture Valund tackar alla mötesdeltagare lor visat intresse och forklarar mötet avslutat.

Vid protokollet Justeras
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1. Mötet öppnas och dagordningen godkännes.

2. Mötet behörigt utlyst.

3. Val av ordförande för mötet.

4. Val av sekreterare för mötet.

5. Val av två justeringsmän tillika rösträknare.

6. Information om kommunens förslag.

7 . Information om samarbete med 10 st vägföreningar.

B. Debatt om de tre förslagen.

9. Beslut i frågan.

10. Öwiga frågor.

1L. Avslutning

Förslag till dagordning extramöte den 2019-L2-1B.
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Till
Non'köpings kommun
Stadsplanerings närnnden

Kommunfullmåiktige

Nedanstående vägföreningar viil härn:ed göra klart för beröriia politiker att vi inte accepierar det

tjåinsteman förslag som laåes fram på hformations mötet den 23 oktober 2019 till vägföreningarna'

Förslag från kommunen och svar enligt nedan.

Förslag 1-. Kornrnunen tar inte Över hu.vrrdmannaskap för allmåinna piatser i vägföreningarna'

Svar" Vi viil ha ett avtai likt fran 1-971-, vilker innebåii ait hul'udmannaskapet för vägar

hlir kvar hos vägföreningarna.

Förslag 2 Kommunen skall inte vara anlåggningsägare fÖr vägbelysning. Kommunen tdnker

wångsförrätta vägföreningama att överta vägbelysningen.

Svar. Vr kommer att motsätta oss detta. Kommunen äger vägbelysningen som övertogs

vid inkorporeringen L97L.
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Förslag 3

Svar"

Kommunala bidrag ges inte, varken i form av pengar eiier tjänster, tiil vägföreningarna

Vi kommer att motsätta oss detta, a-llmänna platser skall vara tillgängliga för alla och

då skali alla bidraga.

\4 kan tänka oss au awakta övertagande frågan något år tiils ekonomin vänt. Men att ta Över rner

verksamhet åin det vi har i dag skulle va-ra förödande för oss både ekonorniskt och praktiskt vi ktrarar

inte detta. Orätrrisan var man bor är redan i dag för stor. Vi betalar salnma skatt som öwiga och bör

ha samma rättigheter och skyldigheter.

Norrköping den 7 no.rember 2019
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